
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zápis ze schůze školské rady 
 

15. 3. 2010 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Program: 
 

1. Přítomni 
2. Zahájení 
3. Projednání úkolů z minulé schůze 
4. Diskuse 
5. Termín další schůze 
6. Úkoly 

 
 
 

1. Přítomni 
 
      Členové školské rady -   Stanislava Kučerová  

                                        Libuše Moníková  
                                        Lucie Kašparová  
                                        Hana Nováková 
                                        Veronika Syrovátková 
     
Host - Mgr. Hana Hájková 
 
 

2. Zahájení 
 
Zahájení schůze provedla Libuše Moníková. Přivítala zúčastněné a seznámila je 
s programem schůze. 
 
 

3. Projednání úkolů z minulé schůze 
 
 
Paní ředitelka seznámila přítomné s návrhem rozpočtu školy na rok 2010.                     
Platový rozpočet je normativní. 
Rozpočet podobný jako v loňském roce. 
Příspěvek -  80 000  Kč na otevřené hřiště 
                 - 100 000 Kč na malování 
                 -  95 000 Kč internet pro seniory 
                 -  1 200 000 Kč (od Magistrátu města HK) na vybavení kuchyně 
 
 
 

4. Diskuse 
 
 
Paní Moníková informovala o schválení grantů. Výše příspěvků bude oznámena 
vedení školy. 
 
Paní ředitelka oznámila, že údržba je pod vedením Technických služeb města HK. 
Do konce léta se má uskutečnit oprava vjezdu do dvora školy a žlaby.  



Dále paní ředitelka informovala o zapojení školy do 2 projektů, díky nim získá škola 
dvě interaktivní tabule. 
 
Paní ředitelka zodpověděla dotazy paní Kučerové (zástupce z řad rodičů) 
- počet dětí v budoucí první třídě  -  23 dětí 
- osobní asistent dítěte a jeho financování - je financován krajem 
 
 

5. Termín další schůze 
 
 

      Termín schůze byl předběžně domluven členy školské rady na 11. 10. 2010 
v 17.00 hodin.   
 
 
 

6. Úkoly 
 
Projednání a schválení výroční zprávy 
 
 
 
 
Zapsala. H. Nováková 
              V. Syrovátková 

 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


